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Žádost o poskytnutí informace - odpověď 

 

Zasíláme požadované informace ve smyslu zák. č. 106/1999 Sb. dle Vašich žádostí ze dne 

4.4.2022. 

Dotaz: Kolik člověkohodin strávila Městská policie Valašské Meziříčí fyzickým výkonem činnosti na 

území obce Zašová v lednu, únoru, březnu 2022? Jaké přestupky během této činnosti řešila? Jaký 

byl celkový počet jednotlivých přestupků? Jaká byla celková výše postihů za jednotlivé přestupky? 

Kolik přestupků bylo vyřešeno na místě a kolik bylo postoupeno správnímu orgánu? 

Odpověď:  

Tuto informaci nemáme. MP Valašské Meziříčí nám sděluje druh a počet řešených přestupků 

zpravidla až v dalším kalendářním roce. 

 

Žádost o veškeré dokumenty týkající se „Žádosti a přiložené dokumentace, kterou vypracovala 

společnost CAMEA TECHNOLOGY, a.s. v březnu 2021, která řeší instalaci systému obousměrného 

úsekového měření rychlosti projíždějících vozidel na průtahu obce Zašová“ včetně žádosti samotné 

na jejíž základě bylo vydáno rozhodnutí (stanovisko) RSD-34626/2021 

 

Odpověď: 

Obec Zašová nemá žádné dokumenty, ani nechystala žádnou žádost o instalaci systému 

úsekového měření rychlosti. 

 

Dotaz: 

1. Zda již došlo k ukončení měření okamžité rychlosti na silnici I/35 v Zašové na kterém se usnesla 

rada obce Zašová na 69. schůzi konaná dne 21.1.2022? 

2. Pokud k ukončení nedošlo, po jak dlouhou dobu bude obec Zašová toto porušení nájemní 

smlouvy ze strany nájemce tolerovat? 

 

Odpověď: 

1. K ukončení měření okamžité rychlosti zatím nedošlo.  

2. Jednání mezi obcí Zašová a městem Valašské Meziříčí ještě nejsou u konce, proto neznám 

na Vaši otázku odpověď. 

 



 

 

 

Dotaz: 

Z jakého důvodu představitelé obce Zašová souhlasili s výši nájemného 50 000,- Kč ročně za 

pronájem místa a zajištění dodávek el. energie pro tři stanoviště pro zařízení k měření rychlosti a 

jiné obce (Krhová, Poličná) získávají stejnou částku za jedno stanoviště. 

 

Odpověď: 

Obec Zašová stejně jako obec Poličná investovala své finanční prostředky pouze do jednoho 

stanoviště, do stacionárního stojanu pro radar. Systém měření na silnici I/35 celý financovalo 

město VM, proto nebyl zohledněn finančně ani v nájemní smlouvě. Nicméně probíhá jednání 

o dodatku smlouvy, který bude řešit přefakturaci el. energie spotřebované měřiči rychlosti na 

provozovatele měření, a nájem za použití sloupů pro systém měření u silnice I/35. 

 

S pozdravem 

 

 

Ing. Gabriela Kociánová 

referent 
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